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 Protokół nr 142/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 stycznia 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/.  
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 139/2013, 
140/2013, 141/2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustalenia miesięcznej stawki za najem lokali użytkowych Powiatowej Stacji 
Sanitarno – Epidemiologicznej. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek powyższej jednostki w sprawie obniżenia 
stawki czynszu za 1m² wynajmowanych pomieszczeń ze stawki 15 zł za m² na 14 zł za m². 
Dodała, że ze wstępnego planu dochodów i wydatków na 2014r. wynika, iż jednostce będzie 
brakowało środków finansowych na pokrycie opłat za czynsz w wysokości 1781,40 zł 
/zaplanowano kwotę w wysokości 24 000 zł, a obecnie czynsz za cały rok będzie wynosił 
25 781,40 zł, miesięcznie 2 148,45 zł/. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że obniżenie czynszu mogłoby nastąpić pod koniec bieżącego 
roku, kiedy jednostka wykaże, iż nie posiada wystarczających środków finansowych na 
zapłatę czynszu za najem pomieszczeń lub kiedy wojewoda nie przyzna dodatkowych 
środków na ten cel.  
Pani Skarbnik przychyliła się do stwierdzenia pana Wicestarosty. Dodała, że jeżeli zajdzie 
taka potrzeba, to jednostka pod koniec roku może ponownie złożyć wniosek o obniżenie 
stawki czynszu.  
Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie.  
Za podjęciem uchwały nie głosował nikt z Członków Zarządu. 
Przeciw głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
W związku z powyższym w/w uchwała nie została podjęta. 
 
Wniosek pani Ewy Pielak – dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 
stanowi załącznik nr 3. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - inspektor oraz pan Andrzej Korecki – 
naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że z planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
wyłączony jest Dom Dziecka, ponieważ od 1 stycznia 2014r. wszyscy pracownicy, którzy byli 
zatrudnieni w powyższej jednostce na podstawie Karty Nauczyciela są zatrudnieni jako 
pracownicy samorządowi. Pani Orłowska dodała, że zgodnie z prośbą pana Wodary – 
dyrektora ZSZ w Kurzętniku dopisano punkt mówiący, iż środki na doskonalenie zawodowe 
mogą być przeznaczone na pokrycie kosztów wkładu własnego w projektach mających na 
celu pozyskanie środków zewnętrznych na doskonalenie zawodowe nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 
2013r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego.  
 
Pani Orłowska rozdała Członkom Zarządu uzupełniony projekt uchwały o kwoty dodatków 
uzupełniających w poszczególnych szkołach oraz sprawozdanie z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli stanowiące załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji 
zadań w roku 2013 realizowanych w ramach „Powiatowego Programu Promocji Zdrowia i 
Profilaktyki na lata 2007 – 2015”. 
 
Pan Korecki omówił sprawozdanie z realizacji zadań powyższego programu, które stanowi 
załącznik nr 5. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze stanowiskiem /II opinią/ 
NSZZ „SOLIDARNO ŚĆ” dotyczącym projektów uchwał Rady Powiatu  w sprawie: 
-wyłączenia i zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im. 
C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, 
- wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pan Korecki poinformował, że opinie NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” stanowiące załączniki nr 6 i 
7 są negatywne. 
W związku z powyższym Zarząd podtrzymał swoje stanowisko i poprosił o zaproszenie 
związków zawodowych na Komisję Oświaty /komisja powinna odbyć się w dniach 20-21 
stycznia/. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami związków 
zawodowych dotyczącymi projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  wyłączenia, 
rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Pan Korecki poinformował, że opinia NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” stanowiąca załącznik nr 8 
jest negatywna, natomiast opinia ZNP stanowiąca załącznik nr 9 jest w części pozytywna – 
„zrozumiała i zasadna jest racjonalizacja planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych”, 
a w części negatywna – „brak informacji na temat możliwości dopełnienia etatów nauczycieli 
Zespołu Szkół Rolniczych w roku szkolnym 2014/2015 i zatrudnienia w roku szkolnym 
2015/2016 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku”. Pani Orłowska dodała, że są to 
pierwsze opinie związków zawodowych w powyższej kwestii.  
Zarząd Powiatu podtrzymał swoje stanowisko i skierował projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowiska do dalszego opiniowania przez związki zawodowe. 
 
Harmonogramy konsultacji ze związkami zawodowymi w/w uchwał stanowią załączniki nr 
10 i 11. 
/pani B. Orłowska oraz pan A. Korecki opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie deponowania środków pieniężnych na lokatach terminowych typu 
OVERNIGHT. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego w wysokości 1 000 000 zł w rachunku 
bieżącym na pokrycie przejściowego deficytu budżetu w 2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia kierowników jednostek budżetowych powiatu nowomiejskiego do 
zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 2014 i 
latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z 
których wynikaj ące płatności przekraczają poza rok budżetowy 2014. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 
   
                                                                                                                Członek Zarządu 
                                                                                                                  Marcin Buliński 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                        


